



Anmeldung/Registration International Buddy Exchange

[Bitte deutlich schreiben]
[Please write clearly]

Informationen zur Person/Personal information:

Vor- und Nachname/First and last name

Nationalität/Nationality

Geburtsdatum/Date of birth

Geschlecht/Gender m/m w/f d/other

Studienfach/Field of study
(Bachelor/Master – und Fakultät/and Faculty)

Kontaktdaten/Contact information:

Adresse/Address

Handynummer/Mobile phone number

E-Mail/Email

Persönlicher Hintergrund/Personal background:

Sprachen (Muttersprache/Fremdsprache)/
Languages (mother tongue/foreign languages)

Auslandserfahrung (Land/Dauer)/

Experience abroad (country/duration)

Hobbies/Interessen/Hobbies/Interests

Weitere Informationen/Additional information:

Das Geschlecht meines Buddies.../ sollte gleich sein/ ist mir egal/
The gender of my buddy... should be the same it doesn't matter

Die Muttersprache meines Buddies.../
The mother tongue of my buddy...

Wünsche/Anmerkungen/Further comments

Ich bin bereit mehr als einen Buddy zu betreuen/
I could have more than one buddy

Hiermit bestätige ich, dass ich am Buddy-Programm des International Office teilnehmen werde und bin damit einverstanden, dass das International Office meine Daten speichert und verarbeitet. Das International Office gibt meine Daten nicht an Dritte weiter. Lediglich Name, Telefonnr. und Email-Adresse werden meinem zukünftigen Buddy mitgeteilt.

Ich erkläre mich einverstanden, dass Fotoaufnahmen für die Uni Siegen erstellt, veröffentlicht und/oder zu Präsentationszwecken im Internet, auf Social Media sowie zu Hochschulmarketing-Zwecken verwendet werden dürfen.

Die verfügbaren Plätze werden nach Reihenfolge der Anmeldungen vergeben!

By signing this document, I confirm that I would like to participate in the Buddy Program with the International Office, and I understand that the International Office will save and process my data. The International Office will not give my data to third parties. Only my name, phone number, and email address will be shared with my buddy.

I understand that the University of Siegen may take photos and use these photos for presentations, university marketing, social media, and other online purposes.

Open slots in the program will be given based on the order in which participants signed up.

Ort, Datum/Place, date

Unterschrift/Signature